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Bestyrelsesmøde  
den 09. november 2023 kl. 19:00 

Ramsø Hallens mødelokale 

1. Konstatering af fremmødte: 
Henrik Hedegaard, Edgar Rasmussen, Marianne Frandsen, Louise Vedel (referent), 
Lars Nørredal, Peer Knudsen, Jette Tjørnelund, halinspektør Henning Riber,  
 
Afbud fra: Hanne Roslyng-Stilou  
 

2. Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste møde. 
Forhøjelse af dør mellem hal 1 og 2. Henning afventer stadig Tina/gymnastik. Han gør 
ikke mere før han hører fra gymnastik.  
Pokalskab, afventer til næste møde, da der endnu ikke har været GIF møde.  
 

3. Økonomi – opfølgning akk. oktober. 
Vi har overbudgetteret i forhold til energi. Ikke fordi vi har brugt mindre, men fordi det er 
billigere end forventet.  
Mark-sten omkring hal 2 udskiftes med granit skærver inden nytår.  
 
 
 

4. Orientering / meddelelser fra: 
 

a. Formand 
- intet nyt 

 
b. Halinspektør 

- Orientering daglig drift – blind brandalarm, det kostede 7.500 kr.  
- Blødgøringsanlæg til forbrugsvandet – Der er kommet tilbud, det koster omkring 
75.000 kr. plus service a ca. 10.000 kr. om året. Vi sætter projektet i gang. 
- Varme og ventilationssystemet hal 1 – Et helt nyt system kommer til at koste 1 
million, da det kræver at der tilbygges. Det kan ikke betale sig. Det er en bedre 
mulighed at sætte nye motorer op, hvor indblæsningstemperaturen kan reguleres. 
Det kommer til at koste 120-130.000 kr. Vi sætter projektet i gang. 
- Overvejelser om mindre huslejeforhøjelse for billard og motion – Husleje forslås 
at stige med 150 kr. i kvartalet for billard og 2000 kr. for motion. Motion og Billard 
tager forslaget med tilbage til deres bestyrelser og der tages beslutning senere.  
 

c. Bestyrelsen i øvrigt 
- Nyt fra foreningerne 
Håndbold, motion, Billard, badminton.: ikke noget nyt, det går fint. 
Fodbold: Der er god aktivitet. Der er især fremgang på pigesiden. 6 
indendørsstævner (DBU) i Ramsø Hallen. 
GIF: Halloween i sammenarbejde med Brugsen, Kirken, FDF og Bibliotek. Der var 
halvt så mange børn end sidste år, nok pga. det dårlige vejr. 

 
5. Til drøftelse og beslutning 
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Bestyrelsesmøde  
den 09. november 2023 kl. 19:00 

Ramsø Hallens mødelokale 

a) Gennemgang budgettet for 2024 
 

Det skal undersøges om det er muligt at sætte solceller op til nedkøling af motion og 
hallen. Der er især behov for nedkøling og affugtning af spinning. Henning undersøger 
mulighederne.  
Der er tilpasset i forhold til energi udgifter.  
Der skal slibes gulv i hal 1, skiftes de sidste vinduer i hal 2, samt ordne gulvet i 
mødelokalet.  

 
6. Punkter til næste møde 

 
a)  

   
7. Eventuelt  

 
a) Skal vi allerede nu til at tænke på 50-års jubilæum i 2025? 

Hallen blev indviet d. 17-18 oktober 1975. D. 17/10 med diskotek og d. 18/10 med 
vikingetaffel.  
Der er plads til 700 i hallen, deraf 450-500 til spisning.  
Marianne, Lars og Peer er i festudvalget.  

 
 
Næste møde: 

 
Onsdag den 13. december kl. 18:00 i Ramsø Hallens mødelokale. 
Tidspunktet kl. 18:00 da mødet er m/julefrokost. 
 


